

金融教育研究

(双月刊)

2011年第2期(第24卷)

3月28日出版

目 录

【本刊特约】

现代金融分析:范围、路线和范式转换 陆家骝(3)

【金融市场】

供应链金融的研究框架及其发展 刘林艳 宋 华(14)
机构持股对股价微观波动影响的非对称性 陶 可(22)
私人股权投资基金运作模式选择与对策研究 马 翔(31)
对我国碳金融行业发展路径的再思考 沈旭文 修 晶(36)

【区域金融与经济】

适配农村城镇化进程的最优金融结构理论研究 刘芬华(42)
正规金融发展对浙江省经济增长影响的实证研究 袁云峰 徐向东 周建华(51)

【农村金融】

农村金融发展影响农民收入增长的机制研究 周永涛 钱水土(58)
抵押与抵押替代:基于信息约束的农户信贷产品变革 刘玉平(66)

【金融法苑】

银行卡消费者权益保护法律问题研究
——兼论金融消费者权益的保护 冉 俊(71)

【金融教育园地】

论《公司金融》与《财务管理》本科教学差异
——内容侧重和教学法的选择 邓可斌(76)

期刊基本参数:CN36-1312/F*1988*B*A4*80*ZH*P*¥10.00*1600*11*2011-03

本期执行编辑:沈奇喜

英文审译:凤 翔

RESEARCH OF FINANCE AND EDUCATION

No. 2, 2011

Vol. 24

CONTENTS

Contemporary Financial Analysis: Scope, Approach and Paradigms	LU Jialiu(3)
The Framework and Development of Supply Chain Financing	LIU Linyan SONG Hua(14)
The Asymmetric of Shares' Price – Micro – Volatility by Institutional Investors	TAO Ke(22)
Alternatives and Strategy of Private Equity Investment Trust Funds Operating Mode	MA Xiang(32)
Rethinking the Development Path of Chinese Carbon Finance Industry	SHENXuwen XIU Jing(36)
Theory Study On the Optimal Financial Structure Matching the Rural – Urbanization	LIU Fenhua(42)
An Empirical Study on the Effect of Formal Financial Development on Economic Growth of Zhejiang Province	YUAN Yunfeng XU Xiangdong ZHOU Jianghua(51)
The Mechanism Research of Rural Finance to Farmers' Income Growth	ZHOU Yongtao QIAN Shuitu(58)
Mortgage and Its Alternative – A Reform of Farm Loan Based On The Information Processing	LIU Yuping(66)
Law Study about the Consumer Right Protection of Bank Cards ——And the Protection of Financial Consumer Rights	NAN Jun(71)
A Study on the Teaching Difference between Corporate Finance and Financial Management in Undergraduate Students	DENG Kebin(76)